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Förvaltningsgruppens protokoll 25 maj, 2022 

Närvarande: 

Arbetsgivarrepresentanter: 

Kerstin Andersson, Stadsdelsdirektör, ordförande 

Eila Hellman, Controller 

Maria Thomelius, Verksamhetsutvecklare 

Havva Ilhan, HR-chef, sekreterare 

Anneli Gustafsson, HR-konsult 

 

Fackliga företrädare: 

Hamid Ataie, Kommunal 

Pakshan Saleh, Kommunal 

Elin Vedestig, Lärarförbundet 

Vicky (Vasiliki) Creutz, SACO 

 

Anmält förhinder:  

Karin Wrannvik, Ledarna 

Caroline Lindblom, SSR 

Martin Junker, Vårdförbundet 

 

Inget anmält förhinder: 

Marita Hansson, lärarförbundet skolledarna 

Liselott Hedman, lärarförbundet skolledarna 

 

Tidpunkt: 

2022-05-25 kl. 13.00 – 15.00 

 

Plats: 

Digitalt via Skype 

 

1. Val av justerare, tid för protokolljustering, godkännande av 
dagordning 

 

Hamid Ataie för kommunal, Elin Vedestig för Lärarförbundet och 
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Vicky (Vasiliki) Creutz för SACO utsågs att jämte ordföranden 

justera protokollet.  

Protokollet justeras via e-post. Tid för justering av protokoll är 

senast kl. 16:00 måndag 30 maj. 

  

2. Dagordning 

 

Dagordningen godkändes. 

3. Genomgång av föregående protokoll  

Inga synpunkter framförs på föregående protokoll och protokollet 

läggs till handlingarna. 

 

4. Ärendelista till stadsdelsnämnden 

 

Arbetsgivaren presenterar ärendepunkten Tertialrapportering 1- 

2022.  

 

Kommunals representant lyfter upp att kommunals anser att andelen 

barn/årsarbetare upplevs som fler än det tertialrapporten redovisar. 

 

Arbetsgivaren informerar om när mätningarna sker och att 

mätmetoden är något som följer anvisningarna från 

stadsledningskontoret.   

 

Kommunal representant lyfter vidare upp att arbetet kring arbetet 

med andelen heltid och andelen utförda timmar utförd av 

timavlönade bör intensifieras.  

 

Arbetsgivaren informerar att statistik från Sweco visar ett nedåt 

trend. Arbetsgivare informerar vidare att en projektgrupp har 

startats som arbetar särskild med dessa frågor. 

 

Lärarförbundet lyfter upp att det finns ett behov av att få ökad 

kännedom om mätmetoden för antal barn/årsarbetare och ger 

förslag på att arbetsgivaren ger har en genomgång av detta. 

 

Arbetsgivaren tar med sig lärarförbundets förslag om genomgång av 

mätmetoden. 

 

Inga övriga synpunkter eller frågor lyfts upp om ärendelistan. 
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5. Cesam protokoll  

 

Inga synpunkter eller frågor framförs. 

 

6. Övriga frågor  

 

 Lärarförbundet informerar att det nu är klart att 

Lärarförbundet och Lärarnas Riksförbund och Sveriges 

Skolledarförbund går ihop och bildar två nya fackförbund: 

Sveriges lärare och Sveriges Skolledare. Ändringen gäller 

från och med 1 januari, 2023.  

 

 

Inga övriga frågor lyfts upp. 

 

Vid protokollet  

Havva Ilhan 

 

 

Justerat  

Via e-post, 20220530 

.........................................        

Kerstin Andersson,  

Ordförande  

Stadsdelsdirektör 

 

      

Hamid Ataie, Kommunal, justerat via e-post, 20220530 

Elin Vedestig, Lärarförbundet, justerat via e-post, 20220530 

Vicky (Vasiliki) Creutz, SACO, justerat via e-post, 20220530 

 


